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ITAL125 Italiensk kortprosa 
 

År  
2019 

Emneansvarlig/ 
Programstyreleder 
(fagkoordinator)  

 
 
Camilla Skalle (emneansvarlig) 
 

Samlet vurdering av 
gjennomføringen av 
emnet/programmet 

 
Bra 
 

Emne: Er emnet student-
evaluert?  
Hva kom i så fall fram der? 
 
 
 

Ja, men med kun 25% svarrespons. Responsen viser at 
både faglig innhold, læringsutbytte og undervisning var 
svært bra. Det ble trukket frem at emnet lar studentene 
jobbe med språket på en måte som komplementerer det 
rent språklige emnet ITAL121.  

Var det noe som ikke 
fungerte godt nok? 
Er det behov for å foreta 
justeringer eller sette inn 
tiltak for å forbedre emnet/ 
programmet?  
Hvilke?  
 

Det er første gang emnet gjennomføres, og det er tenkt 
som et emne som gi en (liten) innføring i italiensk litteratur 
og litterær analyse samtidig som man jobber videre med 
grammatikalske og språklige aspekter ved italiensk. 
 
Det språklige nivået på pensumnovellene var passe, men 
det spørs om det skal legges opp en ytterligere novelle 
neste gang emnet gjennomføres. 
Emneansvarlig ønsker også å jobbe med noveller som 
kanskje i enda større grad kan leses i tråd med italiensk 
historie og kulturhistorie. 
 

Andre kommentarer eller 
innspill 
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Camilla Skalle (emneansvarlig) 
 

Samlet vurdering av 
gjennomføringen av 
emnet/programmet 

 
Bra 
 

Emne: Er emnet student-
evaluert?  
Hva kom i så fall fram der? 
 
 
 

Ja, med 57% respons. Studentene er i stor grad svært 
fornøyde med emnets faglige innhold, struktur og 
arbeidsmengde.   
De kom også frem at det burde ha vært noe mer 
samarbeid mellom fagets disipliner når det kom til det 
ukentlige fellesseminaret.  
 

Var det noe som ikke 
fungerte godt nok? 
Er det behov for å foreta 
justeringer eller sette inn 
tiltak for å forbedre emnet/ 
programmet?  
Hvilke?  
 

Det er første gang emnet gjennomføres, men det bygger 
på det tidligere ITAL252 (15 studiepoeng). 
Det har vært en god gruppe å undervise for. 1300-
tallslitteraturen engasjerer alltid studentene, noe det også 
har gjort dette semesteret. Studentene har vært aktive og 
jobbet mye selvstendig både i forkant og etterkant av 
undervisningen. 
Hvis faget skulle få midler til å kunne tilby ekstraseminar 
ved en senere anledning, skal faget kommunisere bedre 
internt. 
 

Andre kommentarer eller 
innspill 

Emnet (med tanke på faglig innhold og nivå) passer godt 
for å utprøve (delvis) omvendt undervisning. Faglærer skal 
tenke på dette til neste gang det holdes. 
Det hadde også vært til stor hjelp om man kunne ha 
arrangert skriveseminar i fellesskap med andre studenter 
på IF som skriver bacheloroppgaver.   
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